



FOR IMMEDIATE RELEASE / À DIFFUSER DÈS RÉCEPTION

LAMBERT & IWAASA WIN NATIONAL TEAM SELECTION EVENT

LAMBERT ET IWAASA REMPORTE LE TOURNOI DE SÉLECTION DE L'ÉQUIPE NATIONALE



Winnipeg (November 14, 2022) - Frédérique Lambert (Montréal) and Coby Iwassa (Lethbridge) are the winners at the National Team Selection Event that ran from November 11 to 13 at Sani Sport in Brossard.

Lambert faced Michèle Morissette Saturday's Women's Open final, winning 11-5, 11-4, 9-11, 11-7. Iwassa was to have played Sam Murray in the Men's Open Final, but Murray withdrew due to an injury.

Both of the Open bronze medal matches went to a tie breaker with Juliette Parent (Saint-Jacques) defeating Danielle Ramsay (Saskatoon) in the Women's bronze medal match, with scores of 11-8, 11-4, 9-11, 8-11, 11-9. In Men's Open, Trevor Webb (Kitchener) faced Lee Connell (Saskatoon), winning 5-11, 11-9, 11-5, 3-11 et 11-9.

Results from this tournament will be used towards the selection of national teams for next season, as well as well as selection for international tournaments. The next National Team Selection Event will be held February 3 & 4 in Grand Prairie, Alberta.

Women's Open Final Placements

1. Frédérique Lambert, Montréal, QC
2. Michèle Morissette, Baie-Comeau, QC
3. Juliette Parent, Saint-Jacques, QC
4. Danielle Ramsay, Saskatoon, SK
5. Cassie Prentice, Saskatoon, SK
6. Marjolaine Parent, Saint-Jacques, QC
7. Ofelia Wilscam, Repentigny, QC
8. Chloé Jauvin, Terrebonne, QC

Men's Open Final Placements

1. Coby Iwaasa, Lethbridge, AB
2. Samuel Murray, Saint-Hubert, QC
3. Trevor Webb, Kitchener, ON
4. Lee Connell, Saskatoon, SK
5. Mitch Brayley, Calgary, AB
6. Tanner Prentice, Macrorie, SK
7. Francis Guillemette, Saint Antoine sur Richelieu, QC
8. Michael Leduc, Baie-Comeau, QC
9. Nathan Jauvin, Terrebonne, QC
10. Cole Slamko, Calgary AB
11. Naman Gauri, Lethbridge, AB
12. Sean Sauvé, Mercier, QC
13. Christian Pocsai, New Hamburg, ON
14. Leyton Gouldie, Brandon, MB
15. Asher Pocsai, New Hamburg, ON
16. Tommy Murray, St-Basile-le-Grand, QC
17. Raphaël Guillemette, Saint Antoine sur Richelieu, QC

[Click here for Draws & Results](#)

WINNIPEG (November 14, 2022) - Frédérique Lambert (Montréal) et Coby Iwaasa (Lethbridge) sont les gagnants du tournoi de sélection de l'équipe nationale qui s'est déroulé du 11 au 13 novembre au Sani Sport de Brossard.

Lambert a affronté Michèle Morissette samedi lors de la finale de la catégorie ouverte féminine et a remporté la victoire 11-5, 11-4, 9-11, 11-7. Iwaasa devait affronter Sam Murray en finale de la catégorie ouverte masculine, mais ce dernier s'ea dû déclarer forfait en raison d'une blessure.

Les deux matchs pour l'attribution de la médaille de bronze dans la catégorie ouverte sont terminés par un bris d'égalité, Juliette Parent (Saint-Jacques) battant Danielle Ramsay (Saskatoon) dans le match de la médaille de bronze des femmes, avec des scores de 11-8, 11-4, 9-11, 8-11, 11-9. Dans le tournoi ouvert masculin, Trevor Webb (Kitchener) a affronté Lee Connell (Saskatoon), et l'a emporté sur la marque de 5-11, 11-9, 11-5, 3-11 et 11-9.

Les résultats de ce tournoi serviront à la sélection des équipes nationales pour la saison prochaine, ainsi qu'à la sélection pour les tournois internationaux. Le prochain tournoi de sélection de l'équipe nationale aura lieu les 3 et 4 février à Grand Prairie, en Alberta.

Classement final - Tournoi de sélection de l'équipe nationale

Classement final de l'Open féminin

1. Frédérique Lambert, Montréal, QC
2. Michèle Morissette, Baie-Comeau, QC
3. Juliette Parent, Saint-Jacques, QC
4. Danielle Ramsay, Saskatoon, SK
5. Cassie Prentice, Saskatoon, SK
6. Marjolaine Parent, Saint-Jacques, QC
7. Ofelia Wilscam, Repentigny, QC
8. Chloé Jauvin, Terrebonne, QC

Classement final de l'Open hommes

1. Coby Iwaasa, Lethbridge, AB
2. Samuel Murray, Saint-Hubert, QC
3. Trevor Webb, Kitchener, ON
4. Lee Connell, Saskatoon, SK
5. Mitch Brayley, Calgary, AB
6. Tanner Prentice, Macrorie, SK
7. Francis Guillemette, Saint Antoine sur Richelieu, QC
8. Michael Leduc, Baie-Comeau, QC
9. Nathan Jauvin, Terrebonne, QC
10. Cole Slamko, Calgary AB
11. Naman Gauri, Lethbridge, AB
12. Sean Sauvé, Mercier, QC
13. Christian Pocsai, New Hamburg, ON
14. Leyton Gouldie, Brandon, MB
15. Asher Pocsai, New Hamburg, ON
16. Tommy Murray, St-Basile-le-Grand, QC
17. Raphaël Guillemette, Saint Antoine sur Richelieu, QC

[Cliquez ici pour les tirages et les résultats](#)

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the National Sport Organization for the sport of racquetball. As a member of the Canadian Olympic Committee, our mission is to coordinate, govern and encourage the advancement of racquetball from the grassroots to the elite level across Canada. Our vision is to be a visible, vibrant sport enjoyed coast to coast by Canadians of all ages and abilities. For more information visit our [website](#).

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Pour plus d'informations, visitez notre [site Web](#).

Media Contact / Contact Médias :

Jan Hanson
Communications, Diversity & Safe Sport Director / Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport
communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

JOIN OUR SOCIAL COMMUNITY!



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.gc.ca](mailto:info@sports-4murs.gc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by communications@racquetballcanada.ca in collaboration with



Try email marketing for free today!